
  

Zápis ze  schůze  výboru okresní organizace Českého svazu 

včelařů v Písku 

                                      ze dne 11. září  2014 

Přítomni: př.  Herink, Zábranský,  Rotbauer, Kučera, Sláma, Olžbutová, Vachtová   

Omluveni: př.Kučera, Šimko 

 

Př. Sláma zahájil schůzi přivítal přítomné. Informoval o jednání KKV ve Veselí nad Lužnicí. 

Přítel Petrů a přítel Žák prezentoval svoje představy o novém chovatelském řádu tak, aby bylo 

znemožněno zneužívání dotací na chov matek. Zástupce státní veterinární správy informoval 

o rozšíření MVP v Jihočeském kraji,kde je 26 ohnisek MVP z toho je v okrese Č. Budějovice 

18 ohnisek MVP.  MVDr. Janouchová informovala rozšíření MVP na okrese Písek. Kromě 

Radihoště jsou všechna ohniska negativní, nebližší ohnisko je v Jistebnici. Další upřesnění 

nákazové situace bude prezentováno na příští schůzi výboru okresní organizace ČSV v Písku. 

Dále přítel Sláma informoval o krajském grantu, který má zůstat na stejné úrovni jako 

v letošním roce. 

Přítel Sláma informoval o rozhodnutí  RV ČSV o rovném přístupu ke všem skupinám včelařů, 

cech profesionálních včelařů opustil ČSV. 

V centrále ČSV došlo k personálním změnám, Mgr. Machová podala výpověď, která byla 

přijata, přítel Milan Petrů byl jmenován tajemníkem ČSV. 

Centrální informační systém je hotový a měl by začít sloužit základním organizacím ČSV, ale 

řada organizaci dosud CIC vůbec nezačala využívat. Organizace, které nepodají žádost o 

dotaci 1. D přes CIS nedostanou příplatek za administraci.  

 Pro příští rok se připravuje změna v dotaci 1. D. Dotace se budou poskytovat na vyzimované 

včely k datu 15. května s termínem výplaty koncem roku. 

Přítel Sláma seznámil přítomné,že příští rok 2105 budou okresní konference a celostátní sjezd 

ČSV a vyzval k přípravě výročních schůzí, okresní konference a plánu práce na rok 2015.  

 

 

 

 V Písku 11. září 2014     

                            Zapsal :   Ing. Jaroslav HERINK 

        jednatel OO ČSV Písek  


